

NR. LYNGBY GRUNDEJERFORENING

REFERAT AF BESTYRELSESMØDET LØRDAG DEN 15. JUNI 2024 KL. 09.00

Punkt	Dagsorden	An-svarlig	Referat
1. 1.	Valg af ordstyrer		Susanne
1. 2	Mødedeltagere / fraværende	An-nette	<u>Tilstede:</u> Susanne Knudsen, Jesper Sønderkjøge, Henrik Broe, Peter Kristensen, Kim Jensen, Poul Lønbro og Annette Justesen.
1.3.	Referat	An-nette	Annette og Poul
2.	Tilbagemeldinger fra ansvarsområder	Alle	Efter generalforsamlingen konstituerede bestyrelsen sig med følgende: Formand: Jesper Sønderkjøge. Næstformand: Susanne Knudsen. Kasserer: Henrik Broe.
2.1	Medlemssituationen	Henrik	Uændret – 762 medlemmer
2.2	Mailkorrespondance/medlemstilbagemeldinger	Henrik/Kim	Kim overtager opgaven sammen med Henrik. Vi ser vores løsning er optimal.
2.3	Veje / stier	Henrik/Peter	Status på veje: Der bliver arbejdet løbende på vejene. Nogle steder skal der ses på kanter, da de er høje nogle steder. Peter tager en snak med vejmanden omkring dette. Grundejerforeningen vil sørge for, at sandet på Ulstrupvej flyttes/fjernes fra vejen og lægges ved trappen. Peter taler med Niels! Stigruppen vil en gang årligt slå brinkerne ved vejen rundt i området. Status på stier: De fleste stier er lige slået, mangler nogle enkelte Henrik har overtaget at slå stierne ved Grundejerforeningen Hvalen. De betaler for opgaven til grundejerforeningen. Opgaven med at slå græs er frivillig.
2.4	Trapper Status på trapperne	Susanne	Alle trapper er gået efter og brugbare. Bestyrelsen er tilfredse med vores nye trappemand, Karsten. Vi søger Nordea Fonden om midler til trapperne. (Bl.a. erstatning af trappe ved Grindevej, og erstatning af første trappe syd for nedkørslen)
3.0	Økonomi	Henrik	Manglende bilag. Henrik beder om at de sendes til ham hurtigst muligt. Økonomien passer i forhold til budget. Bestyrelsen støtter et lille overforbrug på trapperne.

NR. LYNGBY GRUNDEJERFORENING
REFERAT | BESTYRELSESMØDE | LØRDAG DEN 15. JUNI 2024

3	Sager til behandling	Alle	
3.1.	Generalforsamlingen 2024 - Evaluering Generalforsamlingen, sm blev afholdt den 20. maj på Lyngby Mølle. Kort referat fra mødet mellem Palle (Lyngby Mølle) og NLG. Gennemgang af generalforsamlingens afvikling. Hvilke elementer virkede godt og hvilke virkede kap så godt. Stikord uprioriteret: • Kontrakten med Møllen • Lokale og bordopstilling • TV-skærme i stedet for OH • Betjeningen • Tilmelding til morgenbordet • Indkaldelsen til GF2024 • Dirigenten • Bestyrelsens mundtlige og skriftlige beretning • Regnskab / budget / budgetforslag • Andet JS's holdning er at vi forholdsvis hurtigt skal have besluttet hvor generalforsamlingen skal afholdes i 2025 Igen i år var der medlemmer eller tidligere medlemmer (forældre), som ønskede at overvære generalforsamlingen – er det et problem vi vil medvirke til at løse? Har vi problem i forhold til definition af medlemmer? Har vi et problem med fremlæggelsen af vores budgetter?	Jesper	Der var nogle ting der ikke fungerede under morgenbordet, der var bl.a. ikke kaffe nok. Vi ønsker at blive ved med at holde vores generalforsamling der. Vi forsøger, sammen med Palle, at detailplanlægge noget mere til næste år. Bestyrelsen fik overdraget ansvaret for at gøre lokalerne klar til generalforsamlingen. ☹ Det var godt at sidde nedenunder. Gode skærme, som tilfredsstiller behovet for, at alle kunne se. Bordopstillingen var god. Vi ønsker at afholde generalforsamling på Lyngby Mølle igen i 2025. Jesper tager kontakt til Palle, så vi får en kontrakt på plads til 2025 i god tid! Definitionen på medlemmer. Jesper og Poul er på opgaven i forhold til fuldmagter på generalforsamlingen. Forældreoverdragelse af sommerhuse, hvor forældrene ønsker at være involveret i foreningens arbejde. Vi går i dialog med tidligere medlemmer om hvordan dette kan løses. Og Poul laver et forslag. Fremlæggelse af budgetter? Vi fortsætter som i år, da det viser et foreløbigt tal, som kan begrunde en evt. kontingentforhøjelse.
4.	Opfølgningslisten	Alle	
4.1.	Sandfodring	Henrik	Intet nyt at tilføje
4.2.	Anlæggelse af sti på vejstrækning på Lyngbyvej	Henrik	Intet nyt at tilføje

NR. LYNGBY GRUNDEJERFORENING
REFERAT | BESTYRELSESMØDE | LØRDAG DEN 15. JUNI 2024

4.3	Dræningsprojektet på Egernvej/Grevlingvej	Henrik	<u>Dræningsprojekt:</u> Egernvej og Grævlingvej, 16 grundejere deltager i projektet. Kr.: 192.000. indbetalt fra grundejerne. Grundejerforeningen bidrager med kr.: 28.800. - Projektet igangsættes i august/september i år.
4.4.	Søgning af fonde • Sparekassen Danmark • Nordea-fonden • andre	Henrik Poul Kim	Vi har haft dette punkt op tidligere. Poul og Henrik har denne opgave, Kim går med. Vi undersøger om der er lokale fonde, hvor vi kan søge til mindre projekter. (Branddaskere)
5.	Eventuelt	Alle	Kommunen har sat skilte op med "her bor jeg"! "Husk farten"! Vi arbejder stadig mod høj fart blandt sommerhusbrugere i Nr. Lyngby. Hjertestien er anlagt af Borgerforeningen.
6.	Evaluering af bestyrelsesmødet	Jesper	Evaluering af Bestyrelsesmødet: Susanne har styret mødet rigtig godt. Generelt et godt møde Næste møde: Lørdag den 10. august, kaffe fra 8.30, mødet starter kl. 9.00.